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Verksamhetsberättelse  2020/21

Övergripande

Hammarö HC:s 48:e säsong är till ända och det är dags att summera året som gått.

Året har präglats av den rådande pandemin och föreningen har kontinuerligt fått ställa om och
anpassa hockeyverksamheten efter rådande läge och de rekommendationer vi fått från
Folkhälsomyndigheten och Hammarö kommun samt Svenska ishockeyförbundet. Våra spelare
och ledare har på ett föredömligt vis sett till att vi kunnat träna både på is och även utomhus
samt tidvis inomhus i andra hallar när det varit möjligt. Antalet fysträningar har ökat och
kreativiteten har varit god hos våra ledare som sett till att få till träningar i de mest utmanande
situationer. Vi har haft besöksförbud under säsongen så vi tackar alla föräldrar och besökare för
att ni tålmodigt väntat utanför hallen i alla väder och att alla de som varit i hallen respekterat de
restriktioner som varit gällande och hållit avstånd och sett till att träningar kunnat avslutas i tid.

Styrelsen

Styrelsen har under året fokuserat på ett långsiktigt förhållningssätt trots kortsiktighet i
rekommendationer för snabb omställning med så liten påverkan som möjligt för förening och
ekonomi där hälsa och samhällsansvar varit viktiga i alla beslut. Vi har inte haft någon anställd
under året, alla aktiviteter har fördelats inom styrelsen i första hand men även till ledare inom
föreningen. Vi har haft en bred kompetens inom styrelsen, ett stort engagemang och antalet
styrelsemedlemmar har medfört att vi kunnat fördela arbetsuppgifter. Som styrelseordförande
vill jag passa på att tacka för effektiva, engagerade möten där alla visat såväl handlingskraft som
tålamod under denna prövande period.

Sportkommittén

Under året bildades en sportkommité under ledning av Lennart Karlsson med representanter där
vi velat ha en grupp ledare med god ledarvana, bred erfarenhet och med förankring i olika lag.
De kommer ansvara för det sportsliga så att hockeyn förvaltas och förädlas på bästa sätt. Det är
det viktigaste för oss i vår förening och vi är så glada över de som valt att ingå i vår
sportkommitté. Vi vill framföra att extra stort tack till sportkommittén för stort engagemang och
för att ni tar ansvar för att vidareutveckla vår förening och säkerställa att våra ledare och spelare
får det stöd de behöver.

Medlemmar och spelare samt ledare

Till vår stora glädje har det tillkommit en rad medlemmar till vår förening och en hel del nya
spelare och ledare.

Ekonomi

Vi har ett gott resultat likt tidigare år vilket ni kan se årets balans- och resultatrapport. Då
intäkterna till stor del uteblivit har vi genom långsiktig planering och handlings- och beslutskraft
av samtliga inom styrelse och med inspel från sportkommitén kunnat prognosticera och följa



budget och utfall löpande för att se till att nå ett gott resultat. Cafeterian har varit stängd under
hela säsongen. Ett annorlunda år.  En säsong som dessvärre påverkades av Covid-19 så matcher
och cuper fick ställas in. Istället har vi fokuserat på träningar på is och fys utomhus samt
internmatcher när det varit möjligt. Renovering har skett av cafeterian.

Styrelsemöten

Vi har haft 7 ordinarie styrelsemöten och utöver det några arbetsmöten. Budgetuppföljning och
ekonomisk återrapportering har skett löpande under året samt avstämningar med Hammarö
kommun samt smittskydd.

Cuper och utbildningar

Våra cuper ställdes in under året på grund av det rådande läget med anledning av pandemin
vilket medförde att större delen av våra intäkter uteblev. Dessvärre har våra ledarträffar och
utbildningar ställts under året med anledning av pandemin.

Fokus på trivsel för att skapa en förening där alla känner sig välkomna.

Styrelsen har under året fokuserat på trakasserier, kränkande behandling, diskriminering och
mobbning samt åtgärder för att efterleva de förbud mot alkohol- och droger vi har i
föreningen.  Detta har skett i nära samarbete med Sisu och Svenska ishockeyförbundet.
Rutiner och handlingsplaner har tagits fram. Styrelsen har gått utbildningar och en rad möten
mellan styrelse och Sisu har skett under året för att få till ett bra och trivsamt klimat både på
och utanför isen, i samt utanför vår ishall då vi representerar Hammarö HC.Utdrag ur
polisregistret har begärts på samtliga ledare i föreningen.

Sportsliga framgångar

Under säsongen har vi endast haft möjlighet till fys och isträning. Inga matcher har spelats.
Mer om respektive lag finns att läsa i lagens verksamhetsberättelser som ligger som bilaga till
denna verksamhetsberättelse.

Plantskolan

Hammarö HC vill vara en plantskola som utvecklar hockeyspelare och människor. Det betyder
att det i våra unga lag är självklart att alla spelar lika mycket och att träningar och matcher
anpassas för hela gruppen. I våra äldre ungdomslag har vi förhoppningen att så många som
möjligt fortsätter att spela ishockey som juniorer och så småningom även i vårt seniorlag och att
några spelare varje år får chansen i vårt läns SHL-klubb Färjestad BK.

Föreningen har idag en mycket levande och framgångsrik verksamhet från de yngsta lagen till
vårt A-lag. Vi har stora barn- och ungdomslag med bra träningar och vanligtvis många chanser
till matchspel. Vi har mycket engagerade tränare som lägger stora delar av sin fritid på att
utveckla sina spelare och lag.



Vi har fortsatt vår satsning på målvakter där vi subventionerar deltagaravgiften för dessa. Vi har
en meriterad målvaktstränare som bedriver träning för enbart målvakter varannan vecka på is,
samt under sommaren speciell målvaktsfys.

Medlemskap i förbund

Föreningen är ansluten till Svenska Ishockeyförbundet och Värmlands
Ishockeyförbund.

Ett stort TACK till alla er som gjort vår verksamhet möjlig under 2020/ 2021. Vi
hoppas att ni vill fortsätta bidra till den fina utvecklingen av vår förening tillsammans
med oss under kommande år och att vi kommande säsong återigen för spela matcher
och arrangera samt delta på cuper.

Styrelsen

Elisabeth Styffe Ordförande
Malin Molinder Sekreterare
Lina Rylander Ekonomiansvarig
Per-Erik Sjöqvist Ledamot
Henrik Westh Ledamot
Kristina Tranberg Suppleant
Oscar Granrud Suppleant

2021-06-01

Elisabeth Styffe, ordförande Hammarö HC



Verksamhetsberättelser från några av våra lag, ett annorlunda år har bidragit till att flera lag inte ansett
att de haft något att skriva i verksamhetsberättelsen.

TEAM J20
Antal spelare: 16

Antal målvakter: 2

Huvudtränare: Ulf Svensson Lagledare: Mikael Sandberg

Ass tränare: Tomas Rask Material: Lars-Erik (Larsa) Karlsson

Ass tränare: Material: P-O Olsson

Kassör: Mikael Sandberg Barmarkstränare:

Cupansvarig: Målvaktstränare:

Cafeteriaansvarig:

Övrig personal:

Barmarksträning: 29 st

Kommentar:
Träningen bedrevs med fokus på spänst och smidighet samt inslag av kondition via löpning i korta intervaller samt
innebandyspel.

Isträningar: 55 st.

Kommentar:
Här låg fokus på att skapa träningar som gör det roligt att komma och träna.
Detta innebär att merparten av övningarna ska leda fram till avslut mot mål. Vid samtliga träningar avsätts också mycket tid
till spel på helplan samt smålagsspel i olika former.

Träningsmatcher: 3 st

Kommentar:

Serie: J20 Division 1 B Västra Placering: x

Kommentar:
Pga av rådande omständigheter hann vi bara med att spela tre matcher med vinst i alla tre.
Då vi befogar över ett duktigt gäng som vi tror hade alla möjligheter att spela om seriesegern var det extra tråkigt att
säsongen ställdes in. Nu hoppas vi att alla hänger i och satsar på att få avsluta sin juniortid med ett riktigt bra resultat
säsongen 21/22 ☺

DM: U-XX DM (Lilla VM) INSTÄLLT

Cuper Placering

Cup1
Cup2

Forshaga trophy J20 1:a

Kommentar:
Det blev en cupvinst via tre segrar och en knapp förlust mot Vikings elitlag.

Utfall planering:
Har inga kommentarer pga inställd säsong

Övrigt:



TEAM J18
Antal spelare: 17

Antal målvakter: 2

Huvudtränare: Robin Lagledare: Björn Westin

Ass tränare: Oleg Material: Anders Modin

Ass tränare: Widell Material:

Kassör: Westin Barmarkstränare: Westin/ Widell

Cupansvarig: Westin Målvaktstränare: Westin/ Widell

Cafeteriaansvarig: Vallin

Övrig personal:

Barmarksträning: 32 st Säsongen 2020-2021

Kommentar:
Körde barmark innan vi gick på is, inget under säsong

Isträningar: 64 st. Säsongen 2020-2021

Kommentar:
Kunde vara på is Sep, Okt, Nov samt Feb
Ingen träning November, December & Januari

Träningsmatcher: 1 st

Kommentar:
Bara en (1) träningsmatch

Serie: U XX Division 1 Placering: XX

Kommentar:
Detta gick inte att genomföra efter fem (5) matcher var säsongen över
1 vinst 4 förluster.

DM: U-XX DM (Lilla VM) Xxx

Cuper Placering

Cup1
Cup2

xx
xx

Kommentar:
Ingen Cup genomfördes

Utfall planering:
Här kopierar ni in de mål/planering ni satte upp i höstas.
Målet var att utveckla och samtidigt behålla alla spelare i föreningen, tränaren Robin skulle bidra med kunskap och erfarenhet.
Vinster var inte målet utan så bra matcher som möjligt ( vi slog i underläge sett till ålder och utveckling ).

Skriv in utfallet, kommentera skillnader mm.
Vi har behållit alla spelare

Övrigt:



Hammarö HC U15
Antal spelare: 17

Antal målvakter: 2

Huvudtränare: Markus Thorèn Lagledare: Magnus Bigert

Ass tränare: Lennart Karlsson Material: Peter Läth

Ass tränare: Fredrik Frisk Material:

Kassör: Lina Rylander Barmarkstränare:

Lagmamma/pappa: - Målvaktstränare: -

Lagmamma/pappa: - Cupansvarig:

Övrig personal: - Cafeteriaansvarig: Mattias Moss

Barmarksträning: 52st

Kommentar: Vi har kört 3ggr med en bra närvaro. Utvecklingen kring snabbhet, snabbhet och styrka ser vi en stor utveckling.

Isträningar: 86st

Kommentar: Huvudfokus under säsongen har varit spelförståelse och Teknik.

Träningsmatcher: 2st

Vi genomförde 2st träningsmatcher mot BIK Karlskoga under försäsongen.

Serie: U15 Värmland Placering:

Kommentar: Blev inte så mycket seriespel vi  spela 4 matcher innan allt stoppades.

Cuper 3st

-Nicklas Bäckström Cup, Valbo
-Upplandia Trophy, Stockholm
-Mariehus Cup, Mariestad

Kommentar: Första cupen i Valbo möter vi bra motstånd och vårt lag testats på ordentligt. Vi har några svidande uddamåls
förluster men vi gör en bra turnering i  stort. Vi möter Flemingsberg Ik som förmodligen är sveriges bästa lag och matchar
dom riktigt bra.

Efter en bra insatts i Valbo bär resan till Stockholm och Upplandia Cup. Cupen håller hög nivå på lagen och vi spelar tuffa
matcher hela helgen. Spelet sitter mer och mer, vi tar oss till B-slutspel (mycket bra i den här konkurrensen) under sista
dagens slutspel spelar vi en riktigt bra hockey och vinner B-slutspelet! Grym cup som rekomenderas.

Vi spelar Mariehus Cup i Mariestad. En endags cup som vi åker obesegrade ifrån och vinner cupen.

Nåddes era mål? Vi tycker att vi nått målsättningen med säsongen trots förutsättningarna.  Huvuduppdraget var att skapa en stabil grupp där alla
känner sig trygga. Ordning och reda och tydliga regler har följts.

Övrigt: Vi har tappat Markus Thorèn och Peter Läth till nästa säsong. Vår rekrytering av ledare har gått bra och vi känner oss i fas inför kommande
säsong.

Magnus Bigert
U15



TEAM -09
Antal spelare: 21

Antal målvakter: 4

Huvudtränare: Niklas Karlsson Lagledare: Magnus Bigert

Ass tränare: Björn Johansson Material: Henric Gribäck/Henrik Schödin

Ass tränare: H-P Engström Material: Mikael Jern

Kassör: Ulf Gribäck Barmarkstränare: -

Lagmamma/pappa: - Målvaktstränare: Peter Hermansson

Lagmamma/pappa: - Cupansvarig: Thorbjörn Nilsson

Övrig personal: - Cafeteriaansvarig: Katharina Testouri

Barmarksträning: 10st

Kommentar: Vi har haft barmarksträning i utomhus vid ishallen under corona uppehållet i dec/jan.

Isträningar: 82st

Kommentar:
Fortsatt fokus på skridskoåkning med stationsupplägg. Spelförståelse har vi lagt mycket tid på och ser resultat kring det.

Träningsmatcher:

Har inte varit möjligt atts pela träningsmatcher.

Serie: U12 Värmland
Västra/östra

Placering: Serien ej färdigspelad.

Kommentar: Vi hade två lag anmälda till U12 Värmland.

Cuper 2st

- 27/9 Borås HC Cup U12
- 23-25/10 CCM Trophy Malung

Vi visar att vi står oss väldigt bra mot andra föreningar när vi är utanför länet och spelar.

Nåddes era mål? Definitivt, vi jobbar för att utveckla spelarna hockeymässigt vilket vi tycker vi har lyckats med. Många har tagit jättekliv denna
säsong igen och vi börjar få en riktigt jämn grupp..

Magnus Bigert
Team -09



TEAM 10
Antal spelare: 37

Antal målvakter: 4

Tränare: Roland Carlson Lagledare/tränare: Marthina Schiller

Tränare: Daniel Johansson Material: Henrik Westh

Tränare: Martin Löfberg Material: Andreas Andersson

Tränare: Peter Rudby Cupansvarig: Elisabeth Styffe, Mia Kilman

Tränare: Jim Nilsson Cafeteriaansvarig: Maria Westh

Tränare: Jonas Svanström

Barmarksträning: 25 st

Kommentar: Vi har under säsongen kört inomhusfys i Mörmo idrottshall en gång i veckan där fokus legat på koordination,
styrka och rörlighet. Vi har även kört några utomhusträningar där fokus varit klubbteknik och skott.

Isträningar: 55 st

Kommentar: Vi har haft 2 ispass per vecka där vi denna säsong haft egna träningar och inga samträningar pga covid. Fokus
har fortsatt legat på skridskoteknik, puckkontroll och smålagsspel genom stationsövningar där övningarna har anpassats för
att utmana spelarna på var och ens kunskapsnivå. Då vi haft många spelare har vi haft 4-5 stationer igång samtidigt med
målet att alla ska åka så mycket skridskor som möjligt. Vi har i år även lagt mer fokus på att målvakterna ska starta
träningarna med egen uppvämning på isen där vi kunnat köra övningar anpassade för dem.

Träningsmatcher: 2 st

Kommentar: I början av säsongen hann vi med att åka på två träningsmatcher där spelarna fick känna på att spela på helplan
och komma igång med spelet igen efter sommaruppehållet.

Serie: Älgligan

Kommentar: Vi deltog under säsongen med två lag i Älgligan, första säsongen på helplan, vilket innebar att alla spelare fick
möjlighet att åka på tre olika mather innan restrektionerna gjorde att allt matchspel ställdes in. Under de matcher vi hann
spela såg vi utvecklingen hos spelarna både vad det gäller skridskoåkning men även sammarbete i laget på isen samt
peppande snack i båset. Fokus på matcherna låg på att spelarna skulle ta egna beslut när det var på isen, oavsett om man
valde att åka själv eller passa vr det rätt beslut så länge man tog det själv. Vi har även jobbat på att det ska vara en bra
stämning i laget, att alla skulle känna att man gjort så bra man kunnat i varje byte och att man peppar sina lagkamrater både
på isen och när man är i båset.

DM: U-XX DM (Lilla VM) Xxx

Cuper Placering

Inga cuper under denna säsong pga covid.

Kommentar:

Utfall planering:
Planeringen för säsongen var att fortsatt kunna utmana spelarna och ge dem möjlgihet att utvecklas i sin egen takt. Vi har många spelare i laget
och några har precis börjat spela hockey och några har spelat i flera år. Genom stationsträning har vi kunnat anpassa övningarna utifrån spelarnas
kunskap i de olika momenten så att alla ska känna att det varken blir för lätt eller för svårt. Målet var även att få in mer träning för kooridination
och rörlighet vilket vi gjort genom att träna fysträning i bla Mörmohallen. Det syns att alla spelare har fått mycket bätte kroppskontroll och detta
har gett resultat på isträningen där de känner sin kropp och kan kontrollera sina övningar och utmana sig själva på isen. Vi har under säsongen
börjat prata mer med spelarna om varför vi tränar på de övningar vi gör så att spelarna får en förståelse för vad övningar i sig och träningen i stort
ska leda till, vi vill ha tänkande spelare som förstår varför de gör saker och inte enbart gör det för att en tränare säger till dem.
Vi har fortsatt jobba med rutiner kring träningar och matcher och skapa goda vanor och lägger stor vikt vid hur man är som lagkamrat/
motståndare. Vi ser att  spelarna har utvecklats mycket under säsongen och att de tycker om att träna! Tyvärr blev det inte några cuper denna
säsong men vi hann ändå med att spela några matcher och ser fram emot nästa säsong och förhoppningsvis mathcer med publik och cuper igen!

Övrigt:



TEAM Tre Kronors Hockeyskola
Antal spelare: Ca 45

Antal målvakter: 0

Huvudtränare: Jesper Söder
(sammankallande
kontaktperson)

Lagledare: Maria Hultengren

Ass tränare: Grupp om ca 10-12
föräldrar som hjälpts åt i
olika roller på och bredvid
isen.

Material: -

Ass tränare: - Material: -

Kassör: - Barmarkstränare: -

Cupansvarig: - Målvaktstränare: -

Cafeteriaansvarig: -

Övrig personal: -

Barmarksträning: 0 st

Kommentar:  Ej aktuellt

Isträningar: 18 st

Kommentar: Vi har haft en väldigt bra och utvecklande säsong, trots uppehållet under december/januari.
Eftersom barn födda 2015 inte hade möjlighet att starta pga Covid-19 situationen samt att det inte varit några
matcher/allmänhetens åkning så har vi kunnat träna på full isyta under hela säsongen, jämfört med som innan, delad isyta
med annan årskull. Under våren fick vi även möjlighet till 1 tim 20 min istid. Dessa två delar har varit riktigt givande för
gruppen och vi har kunnat ha roliga och välorganiserade träningar med varierat innehåll och upplägg samtidigt som passiv tid
och köer på isen kunnat minimeras.
Barnen verkar tycka att det är riktigt roligt med ishockey och har tagit stora steg i sin utveckling. Vi har försökt kombinera,
lek, spel och teknik i en bra blandning och det har varit kul att se barnens utveckling med skridskoåkning, puckbehandling,
och förståelse kring lagspelet ishockey.

Träningsmatcher: 0 st

Kommentar:

Serie: U XX Division 1 Placering: XX

Kommentar:

DM: U-XX DM (Lilla VM) Xxx

Cuper Placering

Cup1
Cup2

xx
xx

Kommentar:

Utfall planering:
Jämfört med planeringen och de tankar vi hade vid uppstart har vi som tidigare nämnts fått lite mer istid och mer isyta än planerat vilket varit
mycket givande för gruppen.
Vi har ökat antalet barn och vi var runt 32-37 st varje träning med en total grupp om ca 45 barn i helheten.

Övrigt:

Inför bildandet av Team -14
Vi bildar ju själva Team -14 i år vilket vi ser jättemycket framemot.


